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Sağlık Bakanlığının, acil sağlık hizmetlerinin eşit, ulaşılabilir ve verimli olarak sürdürmek
amacıyla Ordu’ya gönderdiği tam donanımlı 13 yeni ambulans için devir teslim töreni
düzenlendi. Ordu İl Sağlık Müdürlüğü 112 Acil İstasyonu önünde düzenlenen devir teslim
törenine Vali Tuncay Sonel, İl Sağlık Müdürü Dr. Mustafa Kasapoğlu ve İl Sağlık Müdürlüğü
yöneticileri katıldı. Devir teslim töreninde bir konuşma yapan Vali Tuncay Sonel,
Sağlık Bakanlığınca Ordu’ya gönderilen ambulansların hayırlı, uğurlu olmasını diledi.
Vali Sonel, Sağlık Bakanlığı tarafından gönderilen ambulansların 4 tanesinin Altınordu ilçesinde,
diğerlerinin ise Ünye, Fatsa, Akkuş, Aybastı, Kabataş, Korgan, Kumru, Mesudiye ve Ulubey
ilçelerinde hizmet vereceğini belirtti.
2021 yılı itibariyle Ordu’da ambulans sayısının 81 olduğuna vurgu yapan Vali Sonel, yeni gelen
ambulansların kış şartlarına uyumlu olduğunu söyledi.
Vali Sonel, “Bugün Ordu için yine önemli bir gün. Biliyorsunuz Aralık ayı sonunda
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın talimatıyla, Sağlık Bakanımızın
gayretleriyle uzun süreden beri gündemde olan 900 yataklı Şehir Hastanemizin ihalesi
yapılmıştı. Buna hakikaten hep birlikte çok sevindik. Bugün de yine Sayın Cumhurbaşkanımızın
destekleri, Sağlık Bakanlığımızın girişimleriyle Ordu’muza 13 tane tam donanımlı ambulanslar
geldi. Bu ambulanslarımızın 4 tanesini Altınordu ilçemize, diğerlerini Ünye, Fatsa, Akkuş,
Aybastı, Kabataş, Korgan, Kumru, Mesudiye ve Ulubey ilçelerimize göndereceğiz. Tabi kış
şartları iç kesimdeki ilçelerimize bu ambulanslarımız tam donanımlı olması, kış şartlarına uygun
olması faydalı olacak. Allah devletimize, milletimize zeval vermesin.” diye konuştu.
“Aşılama Çalışmaları Ordu’da da Devam Ediyor”
Törende yaptığı konuşmada, Covid-19 pandemisine karşı vatandaşların tedbiri elden
bırakmaması gerektiğinin de altını çizen Vali Sonel, aşılamaların ülkenin her yerinde olduğu gibi
Ordu ilinde de başladığını ifade etti.
Vali Sonel, Sağlık Bakanlığı, Bilim Kurulu ve doktorların tavsiyeleri üzerine vatandaşları aşı
yaptırmaya davet ederek, “Bu vesileyle bu pandemi sürecinde hakikaten büyük bir fedakârlıkla
görev yapan tüm sağlık çalışanlarımıza, İl Sağlık Müdürümüzün nezdinde kendilerine
teşekkürlerimi sunuyoruz. İnşallah devletimiz, milletimiz el birliği ile bu Covid-19 illetini de
yeneceğiz” diye konuştu.
“Vaka Sayılarında Düşüş Var. Ancak, Rehavete Kapılmayacağız” 
Vali Tuncay Sonel, devir teslim töreninde basın mensuplarının sorularını da yanıtladı. Ordu’da
vaka sayılarında % 65 civarında bir düşüş yaşandığını belirten Vali Sonel, vatandaşların
rehavete kapılmaması konusunda uyarlarını yineledi.
“Vatandaşlarımız Misafirliğe Gidip Gelmesin”
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Kendisinin başkanlık ettiği ve her Pazartesi günü çevrimiçi olarak gerçekleştirilen Covid-19
Pandemisi Değerlendirme Toplantılarında görüşülen konulara ilişkin açıklamalarda da bulunan
Vali Tuncay Sonel şunları söyledi: “19 ilçe kaymakamımıza talimatımızı verdik. Arkadaşlarımızla
görüş alışverişinde bulunduk. Her Pazartesi öğle vakti doktorlarımızla, kaymakam
arkadaşlarımızla bir araya geliyoruz ve şunu söylüyoruz; lütfen vatandaşlarımız havaların
soğuduğu şu kış günlerinde misafir gelip gitmeleri olmasın, dikkat etsinler. Maskemizi düzgün
takacağız, mesafe kurallarına uyacağız ve temizliğe dikkat edeceğiz. Bunlara uyduğumuz
takdirde, bunun üstesinden geleceğiz. Şuan Allah’a şükür iyi gidiyoruz ama rehavete
kapılmamamız lazım. Dikkat edeceğiz.”
“Hastane Yükümüz Azalmış Durumda”
Vali Sonel açıklamasının devamında Ordu’da yoğun bakım yatak seviyesi ve ekipmanlara
yönelik bilgiler de vererek “Pandemi başlangıcında Ordu’muzda servis yatak sayısı 263 iken,
şuan 483 servis yatak sayımız var. Servis yatak sayımızda % 85 artış sağlandı. Yine yoğun
bakım yatak sayımız 39 iken, şuan 233 oldu. Yoğun bakım yatak sayısındaki artış oranı da %
497 oldu. Mekanik vantilatör sayısı pandemi başlangıcında 30 iken, şuan 162’ye ulaştı. Mekanik
ventilatör sayısında da % 440 artış sağlandı. Ayrıca, yüksek akımlı nazal oksijen cihaz sayımız
3 iken, şimdi 49 oldu. Bunda da % 1533 artış sağlandı. Bunlar, tabiki Ordu’muzun değerleriyle,
doktorlar arkadaşlarımızın, sağlık çalışanlarımızın gayretleriyle yapılan işler.  
Arkadaşlarımızla beraber hem devletimizin imkânları, hem hayırsever iş insanlarımızın
imkânları, Büyükşehir belediyemiz, ilçe belediyelerimizin, kaymakam arkadaşlarımızın, sağlık
teşkilatımızın, emniyetimizin, jandarmamızın, kısacası Ordu ailesi olarak bu konuda hakikaten
hassasiyet gösteriyoruz. 
Şuan itibariyle de bizim hastane yükümüz azalmış durumda. Bu da memnuniyet verici ama
altını çize çize söylüyorum. Rehavete kapılmayacağız, lütfen şu taziyelere gitmeyelim,
taziyelere biz Fatiha okuyalım rabbim kabul eder. Kış akşamları da şu geliş gidişleri önüne
geçelim” diye konuştu.
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